

Sustainability Report

May – 2026

As a hotel that places environmental sustainability at the core of its priorities, we are firmly committed to preserving the environment and strictly implementing our sustainability policies. Below is a summary of our key environmental initiatives and achievements:

Energy:

1. We successfully reached 100% LED lighting across the resort. We also replaced the old pool lights with modern LED ones.
2. We placed covers on the rooftop A/C units to save electricity in guest rooms. We are working hard to do this for all A/C units in the hotel soon.

Water:

1. We installed water-saving devices all over the hotel to stop water waste.
2. We use recycled water from the hotel's desalination plant to water the gardens and plants.

Waste:

1. We focus on using reusable items to reduce daily waste and protect the environment.
2. We successfully recycled waste, especially wood, to make useful items like desk drawers for the administrative offices. This helps us reduce waste and use our resources well.

CO₂:

1. We now use clean energy (natural gas) for all main kitchen equipment and water boilers. This greatly reduces our carbon footprint and protects the environment.

Other Environmental Actions:

1. We always train our staff on how to save water and energy, and how to reduce waste.
2. We organize regular beach clean-up events.
3. We actively share environmental activities with the government and the local community.

Quality Manager
Mahmoud Sobeih

Hotel Manager
Amr Dessouki

تقرير الاستدامة

يناير - 2026

انطلاقاً من رؤيتنا كفندق يضع الاستدامة البيئية في صميم أولوياته، فإننا نلتزم التزاماً راسخاً بالحفاظ على البيئة والتطبيق الصارم لسياسات الاستدامة الخاصة بنا. وفيما يلي ملخص لأهم مبادراتنا وإنجازاتها البيئية:

ترشيد استهلاك الطاقة:

1. نجحنا في التحول إلى إضاءة (LED) الموفرة للطاقة بنسبة 100% في جميع أنحاء المنتجع، وشمل ذلك استبدال كشافات الهالوجين القديمة في حمامات السباحة بكشافات LED حديثة.
2. قمنا بتركيب أغطية حماية على مكثفات التبريد الموجودة فوق أسطح المباني لتقليل استهلاك الكهرباء في غرف النزلاء. ونعمل جاهدين على تعميم هذا الإجراء الموفر للطاقة على جميع وحدات التكييف في الفندق في أقرب وقت.

ترشيد استهلاك المياه:

1. قمنا بتركيب وحدات موفرة للمياه في جميع مرافق الفندق للحد من هدر المياه والمساهمة في الحفاظ عليها.
2. نستخدم في ربي المزروعات المياه المعاد تدويرها من محطة تحلية المياه بالفندق.

إدارة المخلفات:

1. نضع أولوية لاستخدام العبوات القابلة لإعادة الاستخدام لتقليل المخلفات اليومية وحماية البيئة.
2. نجحنا في إعادة تدوير المخلفات خصوصاً الخشبية واستغلالها بشكل عملي في تصنيع وحدات أدرج لمكاتب الأقسام الإدارية وخلافه، مما ساهم في تقليل الهدر وتعظيم الاستفادة من الموارد المتاحة.

تقليل الانبعاثات الكربونية:

1. نعتمد الآن على الطاقة النظيفة (الغاز الطبيعي) لتشغيل جميع معدات المطابخ الرئيسية وغلايات تسخين المياه، مما يساهم بشكل كبير في تقليل الانبعاثات الكربونية وحماية البيئة.

مبادرات بيئية إضافية:

1. نحرص دائماً على نشر الوعي البيئي بين موظفينا من خلال برامج تدريبية مستمرة تركز على توفير المياه والطاقة وتقليل المخلفات.
2. نقوم بتنظيم حملات دورية ومستمرة لتنظيف الشاطئ.
3. نشرك بفعالية في الأنشطة البيئية والمجتمعية بالتعاون مع الجهات الحكومية والمجتمع المحلي.